
 

Patnáctiletá volejbalové mise 

Po více než patnáctiletém sportovním působení, jsme se s vedením volejbalového oddílu dohodli na 

ukončení působení většiny hráčů v oddíle TJ Sokol ŽBS Železný Brod. Čas neuvěřitelně letí - nostalgie a 

trochu i smutek z této změny, zřejmě dojme pouze mě a nikoho jiného. Nicméně, čas a úsilí, které jsme 

kulatému nesmyslu ve Městě u Jizery věnovali, možná stojí za pár řádek.  

Od roku 1995, kdy část starších hráčů TJ Bižuterie přešla do Železného Brodu, se vystřídala na palubovce 

v Brodě celá řada hráčů s ligovými i zahraničními zkušenostmi a pomohla vybudovat, dle mého názoru, 

velmi slušnou volejbalovou značku. Prezentovanou v posledních letech na doméně www.volejbal.eu  

s denní návštěvností okolo stovky návštěvníků v průměru denně. Vzpomenu jenom pár jmen: Jarda Kosatík, 

Jarda Novák, Standa Voldřich, Radek Grabmüller, Honza Vojtek a řada dalších. Vždy jsme hráli absolutní 

špičku krajské soutěže 1. třídy a posledních 5 let, drželi druholigovou příslušnost. 

Naše rozhodnutí ukončit působení v Železném Brodě má dva zásadní důvody. Prvním z nich jsou 

nepochybně podmínky k vlastnímu sportu. Více než dva roky již trénujeme v halách v Liberci a Jablonci. 

Přesto, že si troufnu říci, že nejsme žádné cukrové panenky, někdy už to bylo za hranou, kdy se volejbal 

ještě dal hrát i při vlastním mistrovském utkání. Karel Čurda s námi zažíval těžké chvilky, ale nutno říci, že 

byli s Jardou Paldusem jediní, kteří se snažili se současnou situací v hale něco provést. Nicméně pro tyto dva 

volejbalové „fanatiky“, v tom dobrém slova smyslu, je to vzhledem k situaci v TJ nadlidský úkol. Bohužel je 

to smutné konstatování, ale myslím, že mohu zcela zodpovědně říci, že za poslední 2 roky, je to 

s podmínkami pro sport v Železném Brodě, pouze jeden velký „sešup“ směrem dolů. Návod na zlepšení 

existuje – ale znamená mnoho práce a osobního času zodpovědných figur, za rozvoj sportu u Jizery. Existují 

tituly evropských a krajských dotací, o které se nikdo ze zodpovědných nepokusil ani jediným hnutím prstu 

– a to bych vyčetl místním hodně silně.  

Druhým důvodem je, že náš prapůvodní – mateřský oddíl TJ Bižuterie, se potýkal s personálním složením 

„A“ týmu na sezónu 2010/2011 (stejně jako my), a tak je náš návrat do tohoto oddílu, logickým uzavřením 

pomyslného kruhu.  

Poděkování patří všem hráčům, kteří se dlouhodobě podíleli na propagaci Města a TJ Sokol ŽBS Železný 

Brod. Na volejbalové mapě republiky, je naše stopa dobře viditelná. 

Za odcházející hráče děkuji Karlovi Čurdovi a Jardovi Paldusovi, kteří bez ohledu na svoje rodinné a osobní 

starosti, trávili s námi naprosto nezištně svůj čas a pomáhali po celou dobu našemu sportování v Železném 

Brodě.  

Věřím, že Město a TJ najdou schopnosti, zlepšit sportovní podmínky v Železném Brodě, zejména pro 

mladou generaci.  
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